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Schriftelijke vragen - ‘Koeiemart, wat een feest!’  
 
Afgelopen woensdag hebben vele inwoners en bezoekers 
de jaarlijkse Koeiemart bezocht. Het was fijn dat het weer 
kon en het weer werkte ook mee om er een mooie dag 
van te maken. En geslaagd was het, niet alleen op basis 
van de ervaringen van de bezoekers, maar zeker ook wat 
betreft de verkoop van drank en versnaperingen. Maar 
kennelijk ook voor de verkoop van producten waarvan 
sommige bij wet verboden zijn... En de foto’s van de 
rommel achteraf spreken boekdelen, hoewel ook 
benoemd mag worden dat dit door de gemeente snel 
opgeruimd was.  
 
De fractie van Progressief Woerden heeft naar aanleiding 
hiervan de volgende vragen: 
1. Hoe kan het dat er vergunning is verleend voor een 

kraam waarin plastic rietjes werden verkocht? In 
Europa geldt sinds 2021 een verbod op de verkoop 
van plastic wegwerpartikelen zoals rietjes. 

2. Hoeveel afval is er na afloop van de Koeiemart door 
de gemeente verwijderd en wat zijn de kosten die 
hiermee gemoeid zijn? 

3. Volgens het bestuursakkoord (zie punt 55) werken we 
toe naar herbruikbare alternatieven ter vervanging 
van wegwerpmaterialen bij o.a. evenementen. 
Wanneer kunnen we de eerste stappen in die richting 
verwachten?  
Als voorbeeld: in Amsterdam mag er sinds 2020 geen 
gebruik meer worden gemaakt van single-use plastic.   

4. En welke andere stappen kunnen we zetten om het 
gebruik van wegwerpmaterialen te ontmoedigen en 
afval te verminderen?  
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https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/afval/regels-voor-wegwerpplastic

